
Protokoll fra møtet i Bragernes menighetsråd på Teams 21.01.2021 kl.18.30 

 

Tilstede:  Elin Skorød, Therese Thorne, Ragnhild A. Sandvold, Klaus Olstad, Per Erik Brodal, 

Espen Alm, Heidi Låker, Siri Høeg, Hans Martin Nakkim, Katarina Grønmyr, Lars Berg, Kari 

Hoff-Andersen 

Fra staben: Margrete Schmidt Johansen 

Forfall: Glenn Hole, Christian Getz 

 

Sak nr Sak Vedtak 

01/21 Godkjenning av innkalling til MR 
21.01.2021 

Innkalling til MR 21.01.2021 er godkjent 

02/21 Godkjenning av protokoll fra MR 
10.12.2020 

Protokoll fra MR 10.12.2020 er godkjent 

03/21 Staben orienterer v/ kapellan 
Margrete Schmidt Johansen 

I sitt første møte med menighetsrådet 
fortalte  Margrete om sin bakgrunn, litt 
om  oppstarten og om hvordan hun ser 
på oppgavene som ligger foran henne.. 
Vi ser alle med glede fram til 
samarbeidet! 
 

04/21 Valg Leder og nestleder gjenvalgt 
 

05/21 Supplering av råd og utvalg. 
Opprettelse av utvalg for 
julekrybben. 

Økonomiutvalget:  Klaus Olstad er klar 
for å gå inn i utvalget igjen sammen med 
Hans Martin Nakkim. Men det er 
fremdeles et klart ønske fra hele MR å få 
på plass et medlem til, gjerne en 
“utenfra”. Alle MR-medlemmer bes om å 
ha tenkt gjennom saken og om mulig 
komme med forslag til villige kandidater i 
februarmøtet. 
 
Julekrybbeutvalg:  MR fikk ikke landet 
denne saken, men er fullt på det rene 
med at dette er en oppgave som staben, 
og soknepresten spesielt, trenger 
avlastning fra.  Alle MR-medlemmer bes 
om å forberede også denne saken til 
februarmøtet ved å foreslå og kontakte 
mulige kandidater. 
 

6/21 Budsjett 2021 MR-leder hadde forberedt og la fram 
forslag til budsjett 2021. 



Budsjettet ble vedtatt som det forelå, 
revideres om et halvår. 
 

7/21 Orienterings- og referatsaker Fra soknepresten: 

• Oppussingen av kirken er i gang. 

• Søknad sendt Kulturrådet om 
kompenasjonsmidler for 
Adventsfestivalens 
åpningskonsert som ble avlyst. 
Dette med særlig tanke på 
kompensasjon til allerede 
innleide musikere. 

• Smittevern. De til enhver tid 
gjeldende tiltak på nasjonalt og 
lokalt nivå ligger til grunn for 
menighetens aktiviteter. 

• Årsstatistikk sendes ut når den er 
klar med tall fra SSB. 

• Planlagt samarbeid med  
             Ad Fontes utsettes til høsten. 

• Det trengs hjelp til nedrigging av 
julekrybben, e-post ut om dette 
til stab og MR. 

 
Fra Elin Skorød: 

• Husstyret: Det er igangsatt 
maling av vegger i 
menighetshuset, plan også om 
utskifting av gulvbelegg i 
kontoravdelingen. Igangsettelsen 
av disse tiltakene inngår i 
husstyrets mandat. Andre større 
prosjekter under utredning: 
Ventilasjonsanlegget på 
menighetshuset og vurdering av 
behov for ny membran på taket. 

• Kirkelig gravferdshjelp A/S: 
Orientering om fremdriften så 
langt. 

 
Fra Ragnhild Sandvold:  

• Orientering fra møtet i Drammen 
kirkelige fellesråd 14.12.20. 

 


